

**Grønnemose Skole**

Høje Gladsaxe Torv 4, 2860 Søborg

Telefon: 39 57 32 20

E-mail: groennemose@gladsaxe.dk

GLADSAXE

**Bestyrelsesmøde**

Grønnemose Skole  
Høje Gladsaxe Torv 4  
2860 Søborg

**Referat****Tirsdag d. 16. januar 2024****Kl. 17.00-19.00****Mødelokalet ved Administrationen**

Referat: Kirsten Thorup

Mødeleder: Anders Gohr Holmgren

Medlemmer:	Mødt:	Initialer/Underskrift:
Mikael Kragh Petersen	x	
Line Flyger	x	
Anders Leth-Espensen	x	
Vibeke Myrup Jensen	x	
Anders Gohr Holmgren	x	
Henrik Christian Bidstrup Leffers	x	
Morten Nøhr Reipuert Christiansen	x	
<b>Elevrep.:</b>		
Alfred Stensby Lundsager	x	
Lærke Holm Bagge	x	
<b>Medarb. Rep.:</b>		
Stine Asmussen	x	
Marianne Vissing	x	
<b>Suppleanter</b>		
<b>Ledelsen:</b>		
Irene Holmquist	x	
Kirsten Thorup	x	

<p><b>1.</b></p>	<p>Orientering  Skoleleder  Bestyrelsesformand  Medarbejdere  Elevrådet</p>	<p><b>Skoleleder:</b>  <b>IPads</b>  Beslutningen om, at Ipad i indskolingen kun er en skoleipad er landet rigtig godt, og der er nu bestilt iPad-skabe med opladning, som kan være inde i alle klasser, så der ikke skal gå tid/være uro i forbindelse med at iPads tages i brug.  <b>VIVE-undersøgelse</b>  Vi er blevet spurgt af skoleafdelingen om vi vil deltage i en undersøgelse, som omhandler hvordan skolen arbejder med elever, som har særlige behov. Lige i forhold til Grønnemose Skole er der en særlig interesse i, hvordan vi har CO-teaching ind i tilrettelæggelse af forløb for børnene, da vi lokalt hos os har arbejdet med mellemformer på 2.årgang. Det vil både være ledere, lærere, pædagoger, forældre og elever, som skal interviewes.  <b>Omprioritering af midler til CO-teaching</b>  Da der er truffet politisk beslutning om at omprioritere skolens egne midler til CO-teaching, er der en proces i gang i LOS, hvor vi vurderer de forskellige bevilligede budgettildelinger i forhold til hvilke, som bedst kan omprioriteres til CO-teaching. Denne proces skal resultere i en indstilling til det politiske niveau, som træffer beslutning i april 2024 vedrørende hvilke tildelinger, som fremadrettet skal bruges til ansættelse af flere CO-teachere på skolerne.</p> <p><b>Bestyrelsesformand</b>  BUU-møde den 23. april kl. 16.30</p> <p><b>Medarbejdere</b>  Der har været afholdt terminsprøver på 8. og 9. årgang  Om lidt uge 6 – mange klasser kommer til at arbejde med digital dannelse  Der kommer nye skemaer fra uge 4</p> <p><b>Elevråd</b>  Der arbejdes med undervisningsmiljøvurdering på baggrund af trivselsmålingen</p>
<p><b>2.</b></p>	<p>Møde med BUU d.23/4  -Temaer til mødet v/Irene og Vibeke</p>	<p>Søborg, Buddinge og Grønnemose skal komme med et fælles overordnet skoleudviklingspunkt, som bliver genstand for drøftelse</p>

		<p>Foreløbige Forslag fra Grønnemose:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skolemad</li> <li>• Digital dannelse</li> <li>• Arbejdet med elevernes sociale trivsel – frihed til særlige pædagogiske indsatser</li> </ul>
3.	<p>Status- Digitaliseringsgruppen Oplæg for kontaktforældre -fastlæggelse af tema og tidspunkt -Line ville undersøge evt. oplægsholdere</p>	<p>Line kontakter Center for digitaldannelse med forslag om den 14. marts Kl. 17.00- 18.00 oplæg for kontaktforældre Kl. 18.00 -18.30 drøftelse mellem SB og kontaktforældre vedr. fast punkt på forældremøder omhandlende arbejdet med digital dannelse Kl. 18.30 -19.30 SB-møde</p>
4.	<p>Høringssvar Ændring i styrelsesvedtægt</p>	<p>§12 stk 2 SB-mødet med BUU ønskes forankret skolevis – form og deltagerkreds kan godt nytænkes, og der er ønske om, at møderne er langt mere dialogbaseret SB peger desuden på at:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• der skal være et tydeligt formål med møderne</li> <li>• ny mødeorganisering med BUU kunne drøftes på skolerådsmøde</li> <li>• det er uhensigtsmæssigt med temamøder</li> </ul> <p>§ 18. stk 1 og 2 SB bakker op om ændret betegnelse</p> <p>§21 stk 1 Mødekadancen ønskes bibeholdt. Form og indhold kan nytænkes og bør drøftes på skolerådsmøderne</p>
5.	<p>Evt. Skolefoto SB-hjemmesiden Mailgruppe kontaktforældregruppe Princip for klassesammenlægninger Stjålne cykler</p>	<p>Skolefoto: Line undersøger andre udbydere SB på aulahjemmesiden: Der mangler opdatering om SB– herunder billeder af SB-medlemmer (se evt Søborgs aula hjemmeside) Punktet sættes på dagsorden på SB-mødet 21. februar Mailgruppe kontaktforældre: Kirsten beder TK’erne om at sende besked til administrationen – lige nu pågår et større oprydningsarbejde i aula Princip for klassesammenlægning: Irene lægger princip op på hjemmesiden</p>

		Stjålne cykler: Flere har fået stjålet cykler fra indsk, når cykler overnatter
	Kommende punkter	<p><b>Mødet onsdag den 21. februar:</b>  Planlægning af den sidste halve time på kontaktforældreaftenen  Opfølgning på trivsel på 2. årgang  -Hvordan kan forældre i højere grad inddrages, når vi der sker lærerskift eller der er perioder som må besættes med vikarer  -Hvordan sikres det, at vikarer klædes på til at løse deres opgave – og hvordan følges der op</p> <p>Jan-marts.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Tværfprofessionelt team</li> <li>Mellemform på bh-årgang</li> <li>Gruppeordningen</li> <li>Klassesammenlægninger som en naturlig af skoleforløbet</li> <li>AI forløbet på 7. årg.</li> <li>Skole/hjem samarbejdet – status fra skolen</li> </ul>